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Από το υπ’ αριθ. 14/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 428/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκφραση συγχαρητηρίων στον ΓΑΣ 
ΒΕΡΟΙΑ για την άνοδό του στην Γ΄ 
Εθνική Κατηγορία και έγκριση έκτακτης 
οικονομικής ενίσχυσής του. 

 
       Σήμερα 30 Ιουνίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 26-6-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Χ. Φουρνιάδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Δ. Ταχματζίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης   Π. Πιτούλιας 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση προ ημερήσιας 

διάταξης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου Γ. 
Ορφανίδης, Π. Πιτούλιας και αποχώρησε ο κ. Χ. 
Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2003 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
3) Κατά    τη   συζήτηση   της    υπ’   αριθ.   430/2003  

15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 434/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Δ. 
Δάσκαλος. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 437/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Θ. 
Σιδηρόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 441/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 445/2003 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Α. Παπαστεργίου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 446/2003 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Π. Ποτάμοπουλος. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 
  



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε : Να 
εκφράσουμε τα συγχαρητήριά μας  στον ΓΑΣ Βέροια για την άνοδό του στη 
Γ΄Εθνική κατηγορία ύστερα από τον αγώνα μπαράζ που είχε με την ομάδα 
ΑΤΣΑΛΕΝΙΟΣ της Κρήτης. 
 Εισηγούμαι την αύξηση της οικονομικής ενίσχυσης της ομάδας και την 
έκτακτη επιχορήγηση με 6 χιλ.€. 
 Ουσουλτζόγλου:Συμφωνώ για τα 6 .000€ αλλά δεν θα πρέπει να δίνονται σαν 
να βγαίνουν από την τσέπη του Δημάρχου σε κάποιες διαδικασίες. Θα πρέπει να 
περνούν από το Δ.Σ. και ν’αναγγέλλονται μετά. Αυτό σαν παρατήρηση. 
 Δήμαρχος :Χαίρομαι κα Ουσουλτζόγλου που συμφωνείτε. Τυχαίνει να μην 
ήταν το ΔΣ στην Αθήνα και στον αγώνα αυτόν, έτυχε να ήμουν εγώ και κάποιοι 
σύμβουλοι. Άλλες εποχές οι προκάτοχοί μου καλούσαν πρώτα τις εφημερίδες, όπου 
τα ανακοίνωναν  και μετά τα συζητούσαν στο Δ.Σ. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα να συζητηθεί εκτάκτως το θέμα; 
 Πουλασουχίδης :Σε τι συνίσταται το κατεπείγον; 
 Δήμαρχος :Για να πληρώσει ο ΓΑΣ ΒΕΡΟΙΑ τις δαπάνες του. Η καθυστέρηση 
διεξαγωγής του αγώνα μπαράζ ανάγκασε τις ομάδες αυτές να δίνουν αγώνες μέχρι 
τον Ιούλιο και ενώ οι άλλοι ξεκινούν την προετοιμασία οι δικοί μας θα πάνε για 
ανάπαυση και στις 5-8-03 έχουν κύπελλο. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα για το κατεπείγον; 
 Σύμβουλοι:Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Μ.Γαβρίδης, Α.Δελαβερίδης, 
Κ.Πουλασουχίδης. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; Όχι. Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Πουλασουχίδης :Υπάρχουν βασικές αρχές που οφείλουμε να γνωρίζουμε. Μία 
αρμοδιότητα (έγκριση επιχορηγήσεων) που ανήκει στο Δ.Σ ασκήθηκε από τον 
Δήμαρχο με τέτοιο τρόπο που δείχνει ότι δεν υπολογίζει καθόλου το Δ.Σ. Με την 
έναρξη των αγώνων μπαράζ διαβάσαμε ταυτόχρονα στις εφημερίδες ότι ο Δήμαρχος 
επιχορήγησε αυτή την προσπάθεια με το ποσό των 3.500€ και την ανάληψη του 
κόστους μεταφοράς των φιλάθλων. Την επομένη του αγώνα μπαράζ διαβάσαμε πάλι 
στις εφημερίδες ότι ο Δήμαρχος έδωσε πριμ. Και πάλι αυτό ήταν άκομψο και μη 
νόμιμο αφού δεν είχε την έγκριση του Δ.Σ. και δεν έκανε ούτε μία ενημέρωση. 
 Δεν είναι κατεπείγον το θέμα, αν και αποφάσισε το Δ.Σ. και θα πρέπει να 
αιτιολογηθεί αυτό. Εφόσον όμως συζητάμε το θέμα προτείνω να δοθούν 16 χιλ. € 
γιατί έχει πράγματι αυξημένες ανάγκες αλλά να αποφασίζει το Δ.Σ. Επιτρέψτε μας, 
όταν μιλάτε για δημοκρατίες και  σεβασμό να έχουμε αμφιβολίες όταν βλέπουμε 
τέτοιες πρακτικές. 
 Ορφανίδης :Δεν θα πω τι γράφουν οι εφημερίδες διότι εύκολα ο Δήμαρχος θα 
μας πει ότι γράφουν ότι θέλουν. Θεωρώ ότι το έκτακτο του θέματος είναι υπερβολή. 
Θα μπορούσε να μπει ως τακτικό σε επόμενη συνεδρίαση. Τελικά με τις έκτακτες 
επιχορηγήσεις προς τον ΓΑΣ Βέροια αισθάνομαι σαν να είναι το Δ.Σ. μέτοχος. Οι 
ανάγκες είναι πολλές και θα πρέπει κάποτε να βάλουμε ένα φρένο. Υπάρχουν 
αιτήσεις συλλόγων και σήμερα που περιμένουν να πάρουν ένα μερίδιο. Η παράταση 
της περιόδου ήταν γνωστή από την αρχή και δεν είναι δικαιολογία να ζητείται 
έκτακτη επιχορήγηση. 
 Γαβρίδης :Μία ομάδα όταν ξεκινά την χρονιά της κάνει τους 
προγραμματισμούς της ακόμη και για τα οικονομικά της. Ξέρουμε ότι για να κάνεις 
πρωταθλητισμό χρειάζονται χρήματα. Μας τιμά όλους η πρόοδος της ομάδας. Έχει 
πάρει 15 χιλ.€ περίπου. 
 Δεν τιμά τον Δήμαρχο η ενέργεια που έκανε και διαβάσαμε στις εφημερίδες. 
Ίσως τόκανε  μέσα στον  ενθουσιασμό του και σαν ποδοσφαιρικός παράγοντας τους 
είπε ότι θα σας δώσω 3 ή 6 χιλ€. Συμφωνώ με τον κ. Πουλασουχίδη ότι έπρεπε πρώτα 
ν’αποφασίσει το Δ.Σ. Ανάμεσα στους φιλάθλους ήταν κι άλλοι και δεν έβγαιναν όμως 
φωτογραφίες για ευνόητους λόγους. 



 Δήμαρχος :Ο Δήμαρχος πρέπει να γίνεται και παράγοντας όλων των Αθλ. 
Σωματείων και να συμμετέχει στις χαρές και στις λύπες τους. Το χωριό που έγινε  ο 
αγώνας ενώ είναι μικρό είχε  στάδιο  πανέμορφο σε αντίθεση με το δικό μας. 
Αναρωτήθηκα που βρισκόμαστε αλλά θυμήθηκα ότι είμαστε στη Μακεδονία. Δεν 
ήμασταν πολλοί να συνεδριάσουμε στα αποδυτήρια που σύσσωμο το Δ.Σ. του ΓΑΣ 
ζήτησε και πήγαμε και ανακοινώσαμε το πριμ γνωρίζοντας ότι εκείνη τη στιγμή 
κάνουμε υπέρβαση. Αλλά οι ποδοσφαιριστές εκείνη τη στιγμή χαίρονταν κι εκείνη τη 
στιγμή ζητούσαν ανακοίνωση από τον πρόεδρο, τον Δήμαρχο κι από τον κάθε 
Βεροιώτη να συμμετέχει στη χαρά τους. Κι εμείς συμμετείχαμε  χωρίς ντροπή.  Εάν 
αυτό είναι το αμάρτημά μας χρεώστε μας στους 6 μήνες κι ένα λάθος. Δεν κάλεσα 
έκτακτο Δ.Σ. όταν ήρθαν στο γραφείο μου και μου είπαν θέλουμε λεφτά να βάλουμε 
λεωφορεία γιατί όλη η Κρήτη θα είναι εκεί. Μακάρι του χρόνου να γιορτάσουμε και 
την άνοδο της ΑΕΠ κι όλοι μας θα βοηθήσουμε το ίδιο και ακόμη περισσότερο εάν 
έχουμε τη δυνατότητα. Μακάρι να πάνε όλες οι ομάδες μας μπροστά γιατί εμείς 
περιμένουμε και από τον αθλητικό τουρισμό ανάπτυξη στην πόλη. 
 Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
 Πουλασουχίδης :Θλίβομαι γιατί διαπιστώνω ότι η θέση του Δήμου είναι  
ενισχύουμε τον πρωταθλητισμό κι όχι τον αθλητισμό. Κάτι που το έλεγα και το λέω 
ότι πρέπει να μας ενδιαφέρει ο αθλητισμός. Δεν παύει κ.Δήμαρχε να υπερβαίνετε τις 
αρμοδιότητές σας και οι δικαιολογίες ότι οι παίκτες περίμεναν ν’ ακούσουν πως 
θ΄αμοιφθούν δεν είναι λόγος να παραβιάζουμε τον ΔΚΚ, ούτε ν’ασκούμε 
αρμοδιότητες που δεν μας ανήκουν. Αύριο κάντε το και για δημότες ή στα Τ.Σ. ή 
στους  διάφορους συλλόγους. Ασκείτε πολιτική εν απουσία του Δ.Σ. ενώ οφείλετε να 
εκτελείτε τις αποφάσεις του Δ.Σ κι όχι να το υποκαθιστάτε. Προσβάλλετε εμένα και 
κυρίως τους συμβούλους του δικού σας συνδυασμού που είναι στη δύσκολη θέση εάν 
δεν συμφωνούν ν’αποφασίσουν. Δέχομαι ότι το κάνατε από ενθουσιασμό κι όχι από 
απειρία. 
 Εμμένω στο ποσό των 16 χιλ.€ με απόφαση του Δ.Σ. Κανένα ποσό με 
απόφαση Δημάρχου. 
 Ορφανίδης :Εχω την εντύπωση πως όλοι θέλουμε να βοηθήσουμε είτε τον 
ΓΑΣ Βέροια, είτε άλλο σωματείο. Θέλουμε όμως να βοηθούμε με ενέσιμες ασπιρίνες 
το πρόβλημα; Η πολιτική μας είναι να δίνουμε χρήματα ή να κάνουμε έργα υποδομής 
για να τα ωφελούνται οι πολίτες κι όχι κάποιοι σύλλογοι; Αν ναι, ποιο είναι το 
αναπτυξιακό αθλητικό πρόγραμμα στην πόλη; Εάν δεν έχουμε πρόγραμμα τότε τα 
χρήματα αυτά κατασπαταλούνται. Είτε το αξίζουν, είτε όχι. Πρέπει ν’αφήσουμε έργο 
κι όχι να δίνουμε βοηθήματα ελεημοσύνης σε συλλόγους. 
 Δεν θα συμφωνήσουμε ούτε για τις 6 χιλ.€, ούτε για τις 16 χιλ.€. 
 Γαβρίδης :Θα συμφωνήσω για τις 16 χιλ.€. 
 Δήμαρχος :Δεν είναι ειλικρινής, κ. Πουλασουχίδη, η πρότασή σας για 16 χιλ. 
€ θα μπορούσατε να πείτε και για 56 χιλ €. 
 Η προσπάθεια ορισμένων που  έκαναν επί 2 χρόνια να κρατήσουν αυτή την 
ομάδα και που δεν φημίζονται για την οικονομική τους δυνατότητα κράτησαν την 
ιστορία της ομάδας από τη διάλυση. 
 Εύχομαι του χρόνου και η ΑΕ Ποντίων να έχει την ίδια τύχη και το ΔΣ να έχει 
τη δυνατότητα να δώσει περισσότερα χρήματα. 
 Πουλασουχίδης :Ζητώ τριτολογία. 
 Πρόεδρος :Ορίστε  
 Πουλασουχίδης :Τοποθετούμαι ως σύμβουλος και παίρνω απαντήσεις ως 
πρόεδρος ΑΕ Ποντίων. Αυτό είναι προσβολή για μένα και για το σώμα. Εδώ είναι ο 
σύμβουλος Πουλασουχίδης και ελέγχει τον Δήμαρχο για συγκεκριμένη δράση. Έκανε 
υπέρβαση ο Δήμαρχος; Ναι. Μας προσέβαλλε; Ναι. Οφείλει να με απαντήσει; Ναι. 
Δεν το κάνει.  
 Πρόεδρος :Το θέμα είναι συγκεκριμένο για επιχορήγηση και δεν οφείλει ο 
Δήμαρχος να σας απαντήσει. Δεν διέκρινα, επίσης, κάποια προσβλητική έκφραση 



προς εσάς. Πολλοί από εμάς τυχαίνει να έχουν κι άλλες ιδιότητες, εάν γίνεται 
αναφορά σε μία ιδιότητα που εσείς έχετε δεν νομίζω ότι υπήρχε προσωπική 
προσβλητική αναφορά.  
 Έχουμε 3 προτάσεις. Των κ.κ. Πουλασουχίδη, Ορφανίδη και του Δημάρχου. 
 Πουλασουχίδης :Επειδή δεν έλαβε ως σοβαρή την πρότασή μου ο Δήμαρχος, 
την αποσύρω. 
 Πρόεδρος : Κε Γαβρίδη επειδή συνταχθήκατε με την πρόταση του κ. 
Πουλασουχίδη ο οποίος την απέσυρε, επιμένετε; 
 Γαβρίδης :Ναι. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν οι προτάσεις των Γ. Ορφανίδη, Μ. Γαβρίδη και του 
Δημάρχου. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του Γ. Ορφανίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του Μ. Γαβρίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Ντόβας, Σ. 
Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις προτάσεις και απόψεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2003 και στον Κ.Α. 212.5 «Προαιρετικές 
επιχορηγήσεις σε αθλητικού οργανισμούς και σωματεία» υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108, 119 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει  
 
 Α) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το 
παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Ομόφωνα: Εκφράζει τα συγχαρητήρια του στον ΓΑΣ ΒΕΡΟΙΑ για την 
άνοδό του στην Γ΄ Εθνική Κατηγορία. 
 Γ) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την έκτακτη οικονομική ενίσχυση του ΓΑΣ 
ΒΕΡΟΙΑ με το ποσό των 6.000,00 € για την κάλυψη των δαπανών του. 
 Δ) Κατά Πλειοψηφία: Ψηφίζει ποσό 6.000,00 € σε βάρος της πίστωσης με 
Κ.Α. 212.5 «Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε αθλητικούς οργανισμούς και σωματεία» 
του προϋπ/σμού του Δήμου έτους 2003 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   428 / 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-7-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


